

法學研究

202

CHINESE JOURNAL OF LAW

中国社会科学院法学研究所 主办

法学研究

(双月刊)

· 马克思主义法学专论 ·

法律事实理论视角下的实质性宪法解释 ..... 莫纪宏 (3)

党内法规体系的形成与完善 ..... 孟涛 (19)

基本权利冲突及其解决思路 ..... 王锴 (36)

基本行政法典的确立、定位与架构 ..... 杨伟东 (53)

最小必要原则在平台处理个人信息实践中的  
适用 ..... 武腾 (71)

保险法安全维护义务的体系定位与规则重塑  
..... 马宁 (90)

量刑自由裁量权的边界: 集体经验、个体  
决策与偏差识别 ..... 吴雨豪 (109)

论区块链证据 ..... 刘品新 (130)

· 2021年《法学研究》论坛专题 ·

全球知识产权治理博弈的深层话语构造:  
中国范式和中国路径 ..... 邵科 (149)

人工智能时代著作权合理使用制度的重塑 ... 林秀芹 (170)

注册商标使用中的“未改变显著特征” ..... 付继存 (186)

2022年《法学研究》论坛征稿启事 ..... (207)

《法学研究》第四十三卷(2021年)总目录 ..... (208)

封面题字: 吴应武

# CHINESE JOURNAL OF LAW

( Bimonthly)

Vol. 43 , No. 6 , November 2021

## CONTENTS

Substantive Constitutional Interpretation from the Perspective of Legal Fact .....	<i>MO Jihong</i>	( 3 )
Formation and Perfection of the Intra-Party Regulation System .....	<i>MENG Tao</i>	( 19 )
Conflicts of Fundamental Rights and Their Solutions .....	<i>WANG Kai</i>	( 36 )
Establishment , Status and Framework of the Fundamental Administrative Code .....	<i>YANG Weidong</i>	( 53 )
Application of the Principle of Data Minimization to the Processing of Personal Information by Online Platforms .....	<i>WU Teng</i>	( 71 )
System Orientation and Rule Reconstruction of Safety Maintenance Obligation in Insurance Law .....	<i>MA Ning</i>	( 90 )
Boundary of Discretion in Sentencing: Collective Experience , Individual Decision and Deviation Identification .....	<i>WU Yuhao</i>	( 109 )
On Blockchain Evidence .....	<i>LIU Pinxin</i>	( 130 )
Deep Dialectical Structure of Global Intellectual Property Governance Game: Chinese Paradigm and Chinese Approach .....	<i>SHAO Ke</i>	( 149 )
Reshaping the Fair Use System in Copyright Law in the AI Era .....	<i>LIN Xiuqin</i>	( 170 )
“No Alteration on Distinctive Features” in the Use of Registered Trademark .....	<i>FU Jicun</i>	( 186 )